
 

Verslag  

Datum 23 mei 2022 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Dick (voorzitten), Bea, Yvonne (verslaglegging), Marcel (algemeen lid) 

Petra, Jolien (VidW), TLO (Harm-Jan, Carla), José, Jacq, Nanna 
(stemhebbende leden) Herman (SLB), Janet (oa Kempenaer), Frans, 

HansG (redactie Het Woerdje), Theo, Ronnie (werkgroep Hondenbezit), 
Jos Peters (managers sportcentrum), Margré (aanvraag zomerbeurs), de 

heer Bleke (bewoner) 
 

Afgemeld: Simone, David, Anne, Bianca 

 

 

1  Opening/Welkom  

Dick heet iedereen welkom  
Voorstelronde  

2  

 
Verslag vorig platformoverleg 11 april j.l.  
Verslag is goedgekeurd.  

3  Mededelingen bestuur 
• Presentatie SLB 

De samenwerking is aangenomen. Ondanks dat het duidelijk is dat 
op dit moment geen 100% eigendom gegarandeerd kan worden van 

het terrein van SLB is de investering (deel blijft eigendom 
wijkplatform) minimaal maar noodzakelijk om gezamenlijk 
activiteiten te kunnen organiseren, helder. Daarnaast is teruggave 

van subsidie niet een wens en TLO/gemeente juicht deze 
samenwerking ook toe. De onderhandelingen met de eigenaar zijn in 

volle gang maar het blijft afwachten wat eind 2023 de eigenaar 
beslist. Voorstel van Petra is wel om te kijken naar de aanleg van 

elektriciteit wat nu mogelijk teveel kosten met zich meebrengt wat 
voor minder kan. De verdere plannen, activiteiten worden de 

komende maanden met platform en SLB uitgewerkt. Herman 
bedankt iedereen en is blij dat er getekend kan worden.  

• Buurttafel 
Deze kan nog eenmaal gehouden worden (geld over van corona) 

• Evaluatie Koningsdag 

Was een groot succes maar nog wel verbeterpuntjes. Zoals 

parkeerproblemen, kleedjesmarkt ook voor volwassenen realiseren. 
Handhaving had kinderen gesommeerd te vertrekken 

(winkelcentrum) wat ook terecht is omdat ook dit aangevraagd moet 
worden. Betekent dat dit ook de volgende keer duidelijk moet zijn 

waar het gehouden wordt en dat ergens anders niet mag zonder 



toestemming.  
    

• Aanvragen:  

• Ghandistraat (goedgekeurd) 

• en Draai/Peppelenwei (goedgekeurd) 

• Buurtspeeldag 8 juni Rijnstad (veel stemmen tegen inzake te 
laat ingediend, niemand aanwezig, doordat TLO zomerbeurs 

betaald, blijft deel in kas om vervolgens deze toch door te laten 
gaan willen de kinderen niet duperen, vinden wij te belangrijk. 

Echter waren er wel vragen over de hoge kosten. De volgende 
keer moet dit anders.  

• Zomerbeurs Deze wordt door TLO bekostigd uit ‘kansrijk groeien’ 
beurs. Dit om buurtspeeldag van Rijnstad door te laten gaan.  

• Zowel Marcel als Anne worden hierbij stemhebbend lid.  
 

Enqûete: Jolien geeft aan dat er veel animo is tot nu toe, sluiting is 1 juni, zowel 
digitaal als per brief, dus er kan nog wat komen. Bewoners vooral de ouderen 
hebben veel moeite genomen aan te geven dat ze activiteiten missen en ook dat 
ESA geen optie is om naar toe te lopen. Zelfs SLB vinden zij te ver. Winkelcentrum 
ligt centraal. Zij hopen dat hier er weer wat voor terug komt (er staat wat leeg?) Het 
Woerdje werd positief benoemd, wel moet deze wat actueler of met bewoners 
verhalen. Ook de werkgroepen daar werd het nodige over aangegeven. Jolien zal 
in kaart brengen wat zoal de vragen, behoeften zijn en dit wordt eind juni 
gepubliceerd. Wel werd ook aangegeven dat Het Woerdje teveel reclame bevat en 
daardoor de verhalen wat in het niet vallen.  

4  Mededelingen TLO   
Bundeling zwerfafval doormiddel van een werkgroep? Aangezien hier nu 

al diverse bewoners zich over ontfermen is het niet noodzakelijk hier een 
extra werkgroep voor op te starten. Wij hebben in beeld wie zich met 

zwerfafval bezighouden en deze personen zijn al eens benaderd maar 
willen niet met naam en toenaam maar geheel vrijblijvend deze zorg op 

zich nemen. De treden bij waterkant winkelcentrum waar één van de 
bewoners regelmatig vuil weghaalt is benaderd door waterschap dat hier 

geen extra treden worden gemaakt omdat ook jeugd hier dan vrij spel 
heeft, te gevaarlijk. En als er veel ligt moet daarvoor een Fixi melding 
gemaakt worden.  

Rijnwaalpad Kruisstraat-Mooieweg Harm Jan heeft een mooie tekening 
laten zien dat er subsidie voor een pad, brug en treden richting dijk 

wordt gerealiseerd. Dit pad zal door het parkje wat grenst aan de 
Draaiweide komen zodat wandelaars, hondenuitlaters hier gebruik van 

kunnen maken en zal het fietspad vanaf kruising Mooieweg richting dijk 
alleen nog fietspad worden. Realisatie is nog niet bekend, maar zal geen 

jaren duren is de verwachting omdat de subsidie al is toegekend.  
Kruising Rijnwaalpad/Rijkerwoerdsestraat is gevaarlijk hier zijn al 

ongelukken gebeurd. De verkeersdrempels werken niet dus wordt dit 
grotser aangepakt. Bestemmingsplan is via gemeente te bekijken.  

5  Mededelingen Wijkagenten/Boa 
Geen mededelingen 

6  Mededelingen Hondenbezit 
De werkgroep heeft diverse geschikte hondenspeelvelden in kaart 

gebracht. Diverse gesprekken zijn er geweest met onder andere 
eigenaar Zeegbos (staatsbosbeheer), die niet onwelwillend hier 

tegenover stond. De bult, de Woerdsewal, wordt geopperd maar ook 
deze is meegenomen. Op dit moment kan men hier de hond niet echt 



loslaten lopen omdat er veel konijnen zitten en de hond de busbaan of 

de A325 oprennen. Dit moet dus afgezet of gedeeltelijk afgezet worden. 
Zo hoopt de werkgroep ook de niet hondenbezitters te helpen zodat men 

minder de hond los laat lopen wat overigens niet mag (aanlijnplicht) 
maar wel wordt gedaan omdat er geen andere mogelijkheden zijn. Ook 

moet er aandacht zijn voor opruimplicht omdat dit via enqûete uitgezet 
door de gemeente en in wijkplan is opgenomen ergernis nummer 1 is. 

De werkgroep geeft aan dit in de plannen mee te nemen. Wordt 
vervolgd.  

7  Mededelingen Cultuur 
Jolien geeft aan dat Rozet met muziekvorming bezig is met scholen om 

te kijken hoe dit vorm kan krijgen hetzij buiten of tijdens schooluren.  
Het kunstrouteboekje ligt bij de drukker en zal de eerste week van juni 

klaar zijn. Deze wordt huis aan huis bezorgd.  

8  Mededelingen Duurzaam  

David en Frank zijn naar de WijkenWeten avond geweest, waar Anne van 
werkgroep Groen een presentatie gaf, wij waren vanuit 
wijkplatform/werkgroepen goed vertegenwoordigd bij ArnhemAan. Zo 

hoorden wij aan hoe ook andere wijken bezig zijn met verduurzaming. 
Daarnaast spraken wij een wijkbewoner die spontaan hier aanwezig was, 

die nu belangstelling heeft zich bij de werkgroep aan te sluiten.  
Wij hebben twee enthousiaste leden bij de wergroep Edwin en Egon. 

Maar zijn nog wel op zoek naar een kartrekker/voorzitter voor de 
werkgroep. Maar hopen, ondanks de moeizame start, snel concreet van 

start te zullen gaan.  
 

De buurtcamping is een succes en de kaartverkoop gaat binnenkort van 
start. Wij zijn druk met inrichting, activiteiten en promotie opzetten. 

Iedereen kan informatie vinden 
https://debuurtcamping.nl/camping/immerloopark/ 

 
TLO geeft aan dat mocht er behoefte zijn binnen deze werkgroep om 

‘energiecoach’ te worden, hiervoor een opleiding is en ook dat dit een 
betaalde functie is.  

9  Mededelingen Groen  
José, bij afwezigheid Anne vertelde dat bij de M.Ghandi straat langs de 

schuttingen groen is gerealiseerd. Het najaar zal er weer een 
‘Tegelwippen’ actie plaatsvinden waarop de tegels weer gratis worden 

afgehaald. Hier zal nog een publicatie van rond gaan. Er is veel 
initiatieven nog die op de planning staat en waar de werkgroep in 

gesprek is met gemeente, TLO en andere organisaties. Wel zoekt men 
nog meer bewoners om zich bij deze werkgroep aan te sluiten. Op 16 juli 

om 15.00 u zal in samenwerking met IVN een groenwandeling worden 
georganiseerd. Dit wordt nog aangekondigd.  

9  Mededeling werkgroep Veilig in de Wijk (Jolien, Petra, Steven) 
Petra geeft aan dat de situatie bij de Jumbo door haar en Dick en 
manager is bekeken en dat op het moment dat ze daar waren er weer 

gevaarlijke situaties zich voordeden. Petra gaat foto’s nemen en maakt 
hier melding van richting BOA. Vraagt aan Carla om na te vragen hoe zij 

het beste met BOA in contact kan komen omdat er nu onduidelijk is waar 
en bij wie men moet zijn, het is elkaar de bal toespelen.  

10  Mededelingen redactie 

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdebuurtcamping.nl%2Fcamping%2Fimmerloopark%2F&data=05%7C01%7Cinfo%40rijkerswoerd.net%7C02247b7747a6453f7e0e08da39c8634d%7C123884095b344866b6cc5b85d847d671%7C0%7C0%7C637885830070443449%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=%2FLOXZriWlIQQn60DJ9ziZCSmfaN0HhYt0Aql%2B77iB4o%3D&reserved=0


Frans geeft aan dat hij op onze Facebookpagina een reactie vanuit Het 

Woerdje heeft gedaan waar positief op is gereageerd. Vanuit de enqûete 
is ook gebleken dat men Het Woerdje positief ervaart, maar wel graag 

wat actueler infomatie in wil terug zien of wat meer over de bewoners. 
Wat eigen verhalen en wat minder oud nieuws wat al ergens anders te 

lezen was. Hans geeft aan dat hij in gesprek is met twee vrijwilligers die 
zijn taken willen overnemen. De nieuwe brievenbus bij de Jumbo van 

hert wijkplatform/Het Woerdje is in de maak en zal binnenkort daar 
geplaatst worden.  

11  Wvttk / Rondvraag  
José vraagt wanneer ‘het bruggetje’ officieel wordt geopend. Harm Jan 

zal dit met Bart opnemen.   
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